

(佛字第 121/17 號)

佛教林炳炎紀念學校(香港佛教聯合會主辦)通告

敬啟者：本校於 10/1/18 至 19/1/18 將會舉辦多項試後活動，敬請 貴家長留意以下各項活動舉行日期及請依時接送 貴子弟。

二年級

日期	活動名稱	回校時間	放學時間	校車接送
10/1(三)	*補考日 *作家講座 (正常時間表上課)	上午 8:10	下午 3:35	有
11/1(四)	補考日 (正常時間表上課)	上午 8:10	下午 3:35	有
12/1(五)	*上午:售書日(正常時間表上課) *下午:應用程式家長講座 (正常時間表上課)	上午 8:10	下午 3:35	有
15/1(一)	對卷日(特別時間表上課)	上午 8:10	下午 12:25	有
16/1(二)	「心繫中國夢飛翔」專題學習週活動: 中國名勝介紹(英文科) 介紹中國古代數字表示方式(數學科) 愛國心意卡(中文科和視藝科) 中國運動員介紹(體育科) 中國禮教故事(常識科) 愛國歌曲(音樂科)	上午 8:10	下午 12:25	有
17/1(三)		上午 8:10	下午 12:25	有
18/1(四)		上午 8:10	下午 12:25	有
19/1(五)	科學館之旅	上午 8:10	約下午 1:15	沒有

※於 15/1-18/1 試後活動期間，學生如有需要可留校自修至下午 3:35 (須自備午膳)。

※15/1-18/1 半天上課，第二輪校車時間為下午 3:35；19/1 戶外學習日沒有校車服務

※10/1 至 19/1 亞斯理輕鬆學習園地暫停。

如家長對以上事項有疑問，請致電本校查詢(電話:2422 0125)。

此致

貴家長

校長：  李淑儀 謹啟

二零一七年十二月十一日

回條

(佛字第 121/17 號)

敬覆者：本人已知悉 貴校佛字第 121/17 號通告內容。

15/1-18/1 試後活動期間， 敝子弟將留校自修至下午 3:35 並自備午膳。(需要留校請加✓)

放學方法： 自行回家  家長接放學  
 乘坐第二輪校車(第二輪校車時間為下午 3:35)

此 覆

佛教林炳炎紀念學校  
(香港佛教聯合會主辦)  
李校長

( )班學生：\_\_\_\_\_ ( )

家長簽署：\_\_\_\_\_

聯絡電話：\_\_\_\_\_

二零一七年十二月十一日

\*通告須於 15/12(五)或之前交班主任。

Buddhist Lam Bing Yim Memorial School  
(Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association)

11<sup>th</sup> December, 2017

Dear Parents,

Re: Post-exam Activities (Primary 2)

We are going to organise a range of post-exam activities from 10<sup>th</sup> January, 2018 to 19<sup>th</sup> January, 2018. Please pay attention to the dates of activities and pick up your child on time.

Primary 2

Date	Name of activity	Assembly Time	Dismissal Time	School bus service available
10/1 (Wednesday)	*Make-up exam * Author's Talk (normal timetable)	8:10 a.m.	3:35 p.m.	Yes
11/1 (Thursday)	*Make-up exam (normal timetable)	8:10 a.m.	3:35 p.m.	Yes
12/1 (Friday)	*a.m. : book-selling day *p.m. : Application software Parent's Talk (normal timetable)	8:10 a.m.	3:35 p.m.	Yes
15/1 (Monday)	exam paper checking (special timetable)	8:10 a.m.	12:25p.m.	Yes
16/1 (Tuesday)	'Link your heart to China Fly high to dream big' Themed learning activities:	8:10 a.m.	12:25p.m.	Yes
17/1 (Wednesday)	*Introduce the China attractions (English) *Introduce ancient chinese numerals (Mathematics)	8:10 a.m.	12:25p.m.	Yes
18/1 (Thursday)	*Design a card to show love for China and be proud of her (Chinese and Visual Art) *Introduce Chinese athletes (PE) *Chinese etiquette stories (General Studies) *Patriotic songs (Music)	8:10 a.m.	12:25p.m.	Yes
19/1 (Friday)	Outdoor Learning Day-The Hong Kong Science Museum	8:10 a.m.	Around 1:15p.m.	No

※ **During the post-exam period (15/1-18/1), students can stay at school until 3:35p.m. for self-studying if necessary. Those students need to bring their own lunch.**

※ There will be no school in the afternoon during the period of 15/1-18/1. The second-round school bus will be scheduled at 3:35p.m. There will be no school bus services provided on 19/1 the outdoor learning day.

※ During the period of 10/1-19/1, **Fun Learning Class** will be **suspended**.

If you have any enquiries about the above arrangements, please call 2422 0125 to contact us.

Yours sincerely,  
Ms. Lee Suk Yee  
Principal

To: Principal

Buddhist Lam Bing Yim Memorial School (Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association)

I acknowledge the issue mentioned in Notice /17.

During the period of 15/1-18/1, **my child will stay at school for self-studying until 3:35p.m. and will bring his/her lunch.**

Half-school day dismissal mode: My child will  leave by himself/herself

be picked up by parents

take the second-round school bus home (3:35p.m.)

\*Please  the appropriate box.

Student's Name: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ ( )

Parent's Signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_ December, 2017

\*Please submit the reply slip to the class teacher by 15<sup>th</sup> December (Friday).